
 

 

 
 
 
 
Nr. 157/2024 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 16 aprilie 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Baloga Csilla - sat Chilieni și dl. Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: d-na Jancsó Éva, d-na Kádár Imola, dl. Kolcza István, d-na 
Magyarosi Imola-Piroska și d-na Sipos Dóra-Viola. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 385/2024. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: dl. Toth-Birtan Csaba și d-na Vargha Fruzsina 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Salut 
pe toată lumea. Începem ședința de azi. Fac prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.m./lb.r.): „Suntem prezenți 14, suntem statutari. Putem să începem ședința de azi. 
Are cineva propuneri la Diverse? Dacă nu, să votăm Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.”  
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.”  
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): ”Și eu sunt de acord cu 
Ordinea de zi în intregime.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt prezent și eu, dl. József 
Álmos și sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Și eu, Liviu Comăneci sunt de 
acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Keresztes László), Ordinea 
de zi. 



 

 

 (lb.r./lb.m.): „Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea 
ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Este cineva în această situație? 
Având în vedre faptul că nu a semnalat nimeni, trecem la discutarea singurului punct pe care 
azi vom discuta și care a fost avizat favorabil de către comisiile de specialitate 1 și 5.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind instituirea unor măsuri în 
vederea organizării ”Târgului Zilelor Sfântu Gheorghe 2024”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Eu, Toth-Birtan Csaba o să 
prezint proiectul de hotărâre. Dat fiind faptul că se apropie târgul zilelor Sfântu Gheorghe, se 
impun niște măsuri prin care am putea să restrângem comerțul neautorizat în perioada aceasta a 
târgului, de aceea se propune, ca expunerea și vâzarea produselor fără a deține un drept de 
ocupare a domeniului public în perimetrul târgului zilelor Sfântu Gheorghe să fie contravenție 
și să se sancționeze în prima fază cu un avertisment, sau dacă nu se conformează făptașul, 
atunci cu o cu amendă contravențională de la 600 lei la 800 lei, respectiv bunurile care fac 
obiectul măsurii complementare, să se poate confisca pe baza unui proces-verbal întocmit de 
un agent constatator și primăria asigură custodia acestor bunuri timp de 60 de zile, iar până la 
finalizarea procedurilor judiciare, după care va proceda la distrugerea acestora. Constatarea 
contravenţiilor de către poliţiştii locali. Cred, că atât. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.r./lb.m.): ”Mulțumesc 
frumos pentru prezentare. Are cineva întrebări, intervenții? Dacă nu, începem votarea. 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb. r./lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domnul COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre 
nr. 1.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre nr. 1.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de hotărâre.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și József Álmos este de 
acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Și Kereztes László este de acord, 
am ascultat prezentarea.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre nr. 1.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): ”Sunt de acord cu Ordinea de zi.”  
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Se votează cu 16 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 161/2024. 



 

 

 (lb.m./lb.r.): Deci a fost votat cu 16 voturi singurul punct pe care am avut. Mulțumesc 
frumos pentru prezență. Ne vedem vineri, personal. La revedere.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): ”Numai o clipă, vă rog. 
Vineri o să votăm despre acordarea premiilor Pro Urbe și dacă puteți să veniți la ședința 
consiliului, aș fi foarte recunoscătoare, fiindcă trebuie să votăm cu vot secret și ar fi important 
să fim cât mai mulți. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Și noi mulțumim 
frumos. Ne vedem vineri.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 25 aprilie 2024. 
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